
Ardre Sockenförening  
 
Protokoll styrelsemöte 21 oktober 2024 hos Agneta. 
 
Närvarande: Frank Gubert, Karin Pettersson, Agneta Dahlberg, Jan-Peter Tingström,  
Jan-Olof Hasselborn, Ida Junker, Tomas Carlsson.  

 
1) Föregående protokoll godkändes, uppföljning av att göra-punkter. 

 
      2) Avstämning från kommittéerna: 
 

Bevara vårda 
Vi drar en presenning över linbastun (Petsarves), tills vidare. Lasse och Janne fixar. 
Änget: Per Leino skrev bra i tidningen om vår ängesslåtter i år.  
Ängeskatalog finns för avhämtning hos Länsstyrelsen. 
Arkivet: Majvor Östergren har skänk en dokumentation av utgrävningen av Mullvalds. 
Träskyltarna och textskyltarna har delvis renoverats av Agneta, Tomas och Ida. 
 

Sojdet 
Arbetet på onsdagarna har satt igång. Skrivelse från Bengt Botvalde om branden i 
skorstenen på sojdekojan. Jan-Olof skaffar två brandsläckare.  
Jan-Olof skaffar fram ett kostnadsunderlag till årsmötet, för reparation av skorstenen. 

 
Bygdegårdskommitten  

Provgrop för avlopp är grävd. Vi avvaktar regionens beslut. Vattenprov är inlämnat.  
Vattnet är tjänligt med anmärkning.  
Janne frågar en rörmokare vad det kostar att installera ett UV-filter. 
Vi fick bidrag från Ljusa udden på 25.000 kr (60.000 sökt). 
Arbetet på duschrumsrenoveringen har börjat.  
Vi har fått bidrag med ca 23.000 från Leader till elanslutning av reservkraft vid ett 
strömavbrott, enligt offert från Gustaf Neogard.  

 
Evenemangskommitten 

Kärlekens irrvägar, ca 40 personer. 
Om krisen kommer, ca 20 personer. 
Skatter ur Ardres jord, ca 40 personer. 
Höstpub 2 nov, tillståndet har kommit.  
Balalajkaorkestern 17 november kl 15. Kaffe 14.30. Janne och Karin ordnar med kaffet.  
Evenemangsidéer för våren: julgröt (fred 3/1), Föreningens 90-årsfirande med smörgåstårta i 
samband med årsmötet i februari, HLR-kurs, (Ida fixar), ärtsoppa utan EL, eventuellt 
Hansakatastrofen - författarna till nya boken, fågelutflykt, väten vid Russvätar med grillplats. 

 
Framtids- & utvecklingskommittén 
- 

 
3) Ekonomi; avstämning av antal medlemmar som betalat årsavgiften. 
              Janne redogjorde för ekonomin. För närvarande har vi 173 medlemmar.   
 
4) Nyinflyttade 

 
5) Inkomna skrivelser 
Skrivelse från Bengt Botvalde, behandlas ovan. 

- 
6) Övriga frågor 

Nya hemsidan: Ida har beställt den av Ulrika Norrgård.  
Ulrika har också fått i uppdrag att fotografera till hemsidan.  
 
 
 



7) Nästa möte 
14 januari kl 19 hos Ida och Tomas. 
28 januari kl 19 hos Agneta för att förbereda utskick. 
22 februari årsmöte kl 14 Bygdegården.  
 

8) Att göra 
 
Frank: Fortsättning på underhållsplan för Bygdegården; kolla hur Simons dokumentation kan 
överföras; sätta upp nya emaljskyltarna tillsammans med Bengt och Janne. 
Janne: Sätter upp emaljskyltarna med Frank och Bengt. Presenning över Petsarves linbastu. 
            Samt kolla att försäkringen täcker båda byggnaderna vid sojdet. Kaffefix till 17/11. 
Lasse: Presenning över Petsarves linbastu. 
Jan-Olof: Köper två brandsläckare till sojdekojan. Tar fram kostnadsunderlag för reparation av 
skorstenen i sojdekojan, till årsmötet. 
Karin: Kaffefix till 17/11. 
 

 
 
 

_________________________         _________________________        
Frank Gubert ordf.                         Vid protokollet: Ida Junker   


